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De steun voor minister Bussemakers onderwijsplannen in de Eerste Kamer brokkelt steeds 

verder af. Ook de Onafhankelijke SenaatsFractie (OSF) spreekt zich uit tegen de plannen van 

de minister. Dat betekent dat minister Bussemaker geen akkoord kan sluiten met GroenLinks 

of D66 maar de steun van beide partijen nodig heeft in de Eerste Kamer. Het is erg 

onwaarschijnlijk dat GroenLinks en D66 beiden zullen instemmen met haar plannen. Volgens 

ASVA-voorzitter Michiel Stapper is dat goed nieuws voor studenten: ‘Tegenwoordig is het 

drie keer niks voor studenten: geen kamer, geen studiefinanciering, geen OV. Dat de steun 

voor minister Bussemaker steeds meer afbrokkelt geeft hoop dat we de toegankelijkheid van 

het hoger onderwijs kunnen behouden’. 

 

OSF-senator C.A. De Lange deelt de zorgen van studenten ‘Als hoogleraar aan de VU maak 

ik me grote zorgen over de ontwikkelingen in het hoger onderwijs. De invoering van het 

leenstelsel zorgt ervoor dat straks minimaal 6.500 studenten niet gaan studeren, dat is erg 

zorgelijk. Daarnaast zal de afschaffing van de OV-kaart ervoor zorgen dat het hoger 

onderwijs veel minder toegankelijk wordt. Ook zullen veel lokale OV-bedrijven hierdoor in 

financiële problemen komen. ’ 

 

ASVA organiseert een actie tegen de bezuinigingsplannen van minister Bussemaker op 12 

juni om stipt 14:00 op de Dam. Stapper: ‘Deze actie is een oproep aan het kabinet om de 

bezuinigingsplannen te heroverwegen en na te gaan denken over hoe het hoger onderwijs 

daadwerkelijk verbeterd kan worden.’ 

 


